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 Protokół nr 101/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 26 lutego 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 98/2013, 
99/2013. 
 
Pani Trzaskalska zgłosiła poprawkę do protokołu nr 98/2013 na str. 2 i 3 tzn. zapis: „Pani 
Trzaskalska zasugerowała, żeby w organizacji roku szkolnego zaplanować klasy łączone o 
podobnej podstawie programowej. Natomiast jeżeli będzie nabór na określony kierunek 
kształcenia, to będzie można utworzyć oddzielne klasy.” poprawić na zapis: „ Pani 
Trzaskalska zasugerowała, żeby w organizacji roku szkolnego zaplanować oddziały (klasy) 
łączone na przedmiotach ogólnokształcących, natomiast przedmioty zawodowe realizowane 
będą w odrębnych oddziałach”. 
Pan Jabłoński zgłosił poprawkę do protokołu nr 98/2013 na str. 3 tzn. zapis: „Pan Jabłoński 
poruszył kwestię dotyczącą złego połączenia autobusowego dla uczniów z miejscowości 
Jamielnik.” poprawić na zapis: „Pan Jabłoński poruszył kwestię dotyczącą złego połączenia 
autobusowego dla uczniów z obwodu szkolnego Radomno dojeżdżających do szkół 
ponadgimnazjalnych w Nowym Mieście Lubawskim.” 
Pan Wicestarosta poprosił o uzupełnienie swojej wypowiedzi w protokole nr 98/2013 na str. 
4: „Pan Wicestarosta poinformował, że jeżeli chodzi o zatrudnienie osób do obsługi czy do 
administracji, to należy w pierwszej kolejności zaproponować etaty pracownikom szkoły w 
Czachówkach” poprawić na zapis: „Pan Wicestarosta poinformował, że jeżeli chodzi o 
zatrudnienie osób do obsługi czy do administracji, to należy w pierwszej kolejności 
zaproponować etaty osobom, którym zostały ograniczone etaty w Zespole Szkół im. C.K. 
Norwida oraz osobom, które zostały zwolnione ze szkoły w Czachówkach”. 
 
Zarząd po dokonaniu poprawek jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek,  
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pani Starosta poinformowała, że w dniu 21.02.2013r. odbyło się spotkanie z nauczycielami i 
rodzicami uczniów Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. Dodała, że rodzice chcą 
wynająć prawnika. Poinformowała, że przedstawiła rodzicom dokumentację dotyczącą 
procedury likwidacji szkoły oraz korespondencję z Wójtem Gminy Biskupiec w sprawie 
przeniesienia szkoły.  
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszli: Pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji, pani Barbara Orłowska – specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji oraz 
pan Mirosław Wodara – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych / 
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Pan Wodara poinformował, że wysłane zostały wnioski do Powiatowej i Wojewódzkiej Rady 
Zatrudnienia w sprawie  zaopiniowania wprowadzenia w Zespole Szkół Zawodowych 
kierunków kształcenia w zawodzie: technik cyfrowych procesów graficznych, technik 
architektury krajobrazu, technik ekonomista, technik informatyk, technik hotelarstwa, technik 
bezpieczeństwa i higieny pracy, technik turystyki wiejskiej, technik administracji oraz 
kucharz. Pan Wodara poinformował, że Powiatowa Rada Zatrudnienia zaopiniowała 
pozytywnie wszystkie wnioski. Natomiast Wojewódzka Rada Zatrudnienia w oparciu o 
analizę lokalnego i wojewódzkiego rynku pracy dotyczącą liczby osób bezrobotnych 
zaopiniowała negatywnie następujące kierunki kształcenia: technik ekonomista, technik 
hotelarstwa oraz technik administracji.  
Pan Wicestarosta zapytał, czy Zarząd może podjąć uchwały w sytuacji kiedy Wojewódzka 
Rada Zatrudnienia zaopiniowała negatywnie w/w kierunki. 
Pan Wodara odpowiedział, że decyzję dotyczącą zatwierdzenia kierunków kształcenia 
podejmuje Zarząd.  
Pani Sekretarz wyjaśniła, że opinie Powiatowej i Wojewódzkiej Rady Zatrudnienia nie są 
wiążące. Są jedynie opiniami w kontekście sytuacji na  rynku pracy.  
Pan Wodara dodał, że złożony został również wniosek do powyższych jednostek w sprawie 
wprowadzenia w Zasadniczej Szkole Zawodowej oddziału wielozawodowego. Opinia 
Powiatowej Rady Zatrudnienia jest pozytywna, natomiast Wojewódzka Rada Zatrudnienia 
stwierdziła, że wniosek należy uzupełnić tzn. wymienić wszystkie zawody, w których planuje 
się kształcić młodzież. 
Pan Wodara poinformował, że po spotkaniach z młodzieżą można wykluczyć kierunek w 
zawodzie technik hotelarstwa, ponieważ jest najmniejsze zainteresowanie tym kierunkiem. 
Pan Wicestarosta poinformował, że odbył się przetarg na dostawę sprzętu oraz programów 
komputerowych dla szkoły w Kurzętniku. Dodał, że pan Kwiatkowski – wicedyrektor 
Zespołu Szkół Zawodowych stwierdził, że sprzęt oraz oprogramowanie zaproponowane przez 
firmy biorące udział w przetargu są wystarczające do prowadzenia zajęć w technikum 
informatycznym. Natomiast do prowadzenia zajęć w kierunku technik cyfrowych procesów 
graficznych są niewystarczające. Pan Wicestarosta wyjaśnił, że z rozmowy z pracownikami 
Starostwa zajmującymi się kwestiami informatycznymi w jednostce, wynika że niektóre 
programy przedstawione w informacji przez pana Wodarę nie są wielostanowiskowe. Dodał, 
że pan Kwiatkowski twierdzi, że na bezpłatnych programach nie jest w stanie zrealizować 
podstawy programowej dotyczącej kierunku technik cyfrowych procesów graficznych. 
Pan Wodara odpowiedział, że niektóre programy komputerowe mogą być w wersji tzw. 
„okrojonej”.  Ponadto dodał, że informacja dotycząca kosztów zakupu sprzętu i 
oprogramowania przedstawiona na poprzednim posiedzeniu Zarządu była konsultowana z 
nauczycielem, który robi kwalifikacje zawodowe do prowadzenia zajęć w kierunku  technik 
cyfrowych procesów graficznych. 
Pani Skarbnik zapytała, czy koszt programów komputerowych, które służą celom 
edukacyjnym jest taki sam jak koszt programów używanych w firmach i instytucjach. 
Pan Wodara wyjaśnił, że wersje edukacyjne programów są dużo tańsze. 
Pani Starosta zapytała, czy szkoła po przystąpieniu do projektu, o którym była mowa na 
ostatnim posiedzeniu Zarządu, będzie mogła uzyskać dofinansowanie na zakup sprzętu i 
oprogramowania. 
Pan Wodara odpowiedział, że z informacji które posiada wynika, iż szkoła przystępując do 
projektu będzie mogła 60 % ogólnej kwoty projektu przeznaczyć na zakup sprzętu, m.in. na 
zakup sprzętu dydaktycznego dla szkół, szczególnie na nowo utworzone kierunki kształcenia.  
Pan Głowacki zapytał jakie jest zainteresowanie młodzieży kierunkiem kształcącym w 
zawodzie technik architektury krajobrazu. 
Pan Wodara odpowiedział, że jest duże  zainteresowanie nowymi kierunkami. 
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Pani Starosta stwierdziła, że szkoła w Kurzętniku musi mieć szeroką ofertę dotyczącą 
kierunków, żeby zachęcić jak najwięcej uczniów do nauki w powyższej szkole.  
Pani Trzaskalska stwierdziła, że ma wątpliwości co do nowych kierunków kształcenia, 
ponieważ będą one generowały dodatkowe koszty m.in. zakupu niezbędnych sprzętów, które 
szkoła będzie musiała posiadać, żeby zrealizować podstawę programową. Dodała, że  
kierunki które były dotychczas należałoby zostawić, natomiast na nowe zrobić ograniczony 
nabór. Wyjaśniła, że jeżeli będzie duże zainteresowanie nowymi kierunkami to Zarząd wyrazi 
zgodę na aneksowanie arkusza organizacyjnego i zaplanowanie ich jako odrębnych 
oddziałów. Pani Trzaskalska zaproponowała, żeby w organizacji roku szkolnego zaplanować 
połączenie technika architektury krajobrazu z technikiem cyfrowych procesów graficznych 
(po 15 osób w każdym technikum) na przedmiotach ogólnokształcących, a przedmioty 
zawodowe zaplanować na wakatach. W związku z powyższym pani Trzaskalska 
zasugerowała, żeby wyrazić zgodę na ustalenie n/w kierunków kształcenia: 
- technik informatyk (oddział liczący 30 osób), 
- technik ekonomista (oddział liczący 30 osób), 
- technik żywienia i usług gastronomicznych -  (oddział liczący 30 osób), 
- technik architektury krajobrazu oraz technik cyfrowych procesów graficznych (łączony 
oddział na przedmiotach ogólnokształcących  po 15 osób w każdym technikum ). 
Pan Wicestarosta zapytał, czy jeżeli będzie inny nabór ilościowy na powyższe kierunki, to 
będzie można połączyć inne oddziały niż zaproponowane przez panią Trzaskalską. 
Pani Trzaskalska odpowiedziała, że dopiero po naborze będzie można określić jakie oddziały 
będzie można połączyć na przedmiotach ogólnokształcących.  
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pani Trzaskalskiej i podjęli n/w uchwały 
Zarządu Powiatu: 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim (technik cyfrowych procesów graficznych), 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim (technik ekonomista), 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim (technik informatyk), 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim (technik architektury krajobrazu) 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki 
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- w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim (w Szkole Policealnej - technik informatyk) 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim (w Szkole Policealnej - technik 
bezpieczeństwa i higieny pracy) 
 
 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim (w Szkole Policealnej - technik turystyki 
wiejskiej)   
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim (w Zasadniczej Szkole Zawodowej - w 
zawodzie kucharz) 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki 
 
Uchwały Wojewódzkiej Rady Zatrudnienia stanowią załącznik nr 3. 
 
W związku z brakiem opinii Wojewódzkiej Rady Zatrudnienia w Olsztynie dotyczącej  
wprowadzenia zawodów w klasach wielozawodowych w Zasadniczej Szkole Zawodowej 
Pani Starosta zawnioskowała o zdjęcie z porządku obrad uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
planu naboru uczniów na rok szkolny 2013/2014. 
 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na zdjęcie z porządku obrad powyższej uchwały. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że projekt uchwały został uzgodniony ze związkami 
zawodowymi. Kwota całkowita przeznaczona na doskonalenie zawodowe wynosi 56 389 zł. 
Dodała, że w podziale środków finansowych nie jest uwzględniona Biblioteka Pedagogiczna, 
ponieważ od 01.04.2013r. powstanie Powiatowe Centrum Rozwoju Edukacji, które dopiero 
po tym terminie zostanie uwzględnione w podziale środków finansowych zabezpieczonych na 
doskonalenie zawodowe.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Pani Orłowska poinformowała, że wpłynął wniosek pani Przeradzkiej – Martko – dyrektor 
Zespołu Szkół im. C.K. Norwida (stanowiący załącznik nr 4) w sprawie przyznania 
dodatkowych 3 godzin dla każdego oddziału klas pierwszych i drugich LO oraz klas drugich 
Technikum w roku szkolnym 2013/2014. Dodała, że pani Przeradzka – Martko ma 
przygotować wyliczenie dotyczące kwoty dodatków uzupełniających od stycznia do sierpnia 
2013r. Wyjaśniła, że od września do grudnia 2013r. koszty związane z wypłaceniem 
dodatków uzupełniających dla nauczycieli będą większe, ponieważ planowane jest  
ograniczenie etatów. 
Pani Skarbnik poinformowała, że powiat nie posiada dodatkowych środków finansowych dla 
szkół.  
Pani Starosta zaproponowała, żeby powyższą sprawą zająć na następnym posiedzeniu 
Zarządu,  po zapoznaniu się z wyliczeniem pani Przeradzkiej – Martko. 
Członkowie Zarządu przychyli się propozycji pani Starosty. 
 
/pan A. Korecki, pani B. Orłowska oraz pan Mirosław Wodara opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na roboty 
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1321N Kurzętnik – 
Nielbark”. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że termin realizacji zadania planuje się na 16.09.2013r.  
Pani Skarbnik poinformowała, że najważniejsza dla powiatu na chwilę obecną jest sprzedaż 
majątku. Dodała, że jeżeli powiat nie będzie posiadał środków finansowych na zapłatę za 
wykonanie robót budowlanych związanych z przebudową drogi powiatowej, to stanie się ono 
zobowiązaniem wymagalnym.  
Pani Starosta poinformowała, że Wójt Gminy Kurzętnik zadeklarował zwiększenie środków 
finansowych na realizację zadania, w sytuacji kiedy powiat nie sprzeda majątku i nie będzie 
mógł zapłacić swojego zobowiązania wykonawcy. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego  na  roboty 
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1321N Kurzętnik – 
Nielbark”. 
 
Zarząd ustalił komisję przetargową, w skład której weszli: 
1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Zastępca przewodniczącego – Ryszard Kłosowski 
3. Sekretarz –  Joanna Robaczewska 
4. Członek komisji – Wojciech Umiński 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na roboty 
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj.(Ciche) – 
Nielbark – gr. woj. (Brzozie) przez wieś Nielbark do drogi krajowej Nr 15”. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Siódmym  punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego  na  roboty 
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj.(Ciche) – 
Nielbark – gr. woj. (Brzozie) przez wieś Nielbark do drogi krajowej Nr 15” 
 
Zarząd ustalił komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Zastępca przewodniczącego – Ryszard Kłosowski 
3. Sekretarz –  Joanna Robaczewska 
4. Członek komisji – Wojciech Umiński 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na wybór dostawcy wyposażenia sal dydaktycznych dla 
projektu „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. 
/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Umiński wyjaśnił, że postępowanie przetargowe składało się z dwóch części tzn. wyboru 
dostawcy kserokopiarki i niszczarki oraz wyboru dostawcy zestawów komputerowych, 
drukarki oraz projektorów z ekranami. Dodał, że na pierwszą część przetargu wpłynęły dwie 
oferty.  Komisja przetargowa wybrała najkorzystniejszą ofertę tj. firmy TOPADVERT z 
Warszawy (cena ofertowa brutto wynosi 19 954,29 zł). Natomiast jeżeli chodzi o drugą część 
przetargu to dokonano ponownej analizy ofert i najkorzystniejsza oferta została odrzucona 
przez komisję, ponieważ firma nie chciała udostępnić nazw programów komputerowych. W 
związku z powyższym firma ta złamała zasady uczciwej konkurencji i na tej podstawie 
komisja przetargowa ofertę odrzuciła. Pan Umiński poinformował, że wybrano drugą w 
kolejności najkorzystniejszą ofertę tj. firmy MPC z Kutna (cena ofertowa brutto wynosi 
81 795,62 zł).  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ponadto pan Umiński poinformował, że z uwagi na unieważnienie przetargu dotyczącego 
dostawcy wyposażenia pracowni ćwiczeń (pracowni gastronomicznej) dokonano ponownej 
analizy wyposażenia. Wyjaśnił, że z analizy wynika iż projektant zaplanował w dokumentacji 
podwójne ilości sprzętu. W związku z powyższym należy zwrócić się z wnioskiem do 
Instytucji Zarządzającej Regionalnym Programem Operacyjnym Warmia i Mazury o 
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wyrażenie zgody na rezygnację z zakupu ponadnormatywnego sprzętu dydaktycznego, 
stanowiącego koszt niekwalifikowany. 
 
/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Pierwszym  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie 
geodezyjnym Lekarty ( dz. 111/3 i 111/11). 
/na posiedzenie weszła pani Krystyna Zatorska – specjalista w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Zatorska szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek pana Tomasza Waruszewskiego – Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi 
załącznik nr 5. 
 
Drugim  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Pacółtowo ( dz. 
285/8). 
 
Pani Zatorska szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Radomno ( dz. 
69/4). 
 
Pani Zatorska szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie 
geodezyjnym Skarlin ( dz. 225/13). 
 
Pani Zatorska szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji 
drogowej polegającej na „ Budowie  ulicy osiedlowej, łącznik z ul. Kościelną, Welskiej, 
Ogrodowej  w miejscowości Bratian  na terenie działek ewidencyjnych 614/1, 608, 614/2, 
617/1, 617/2, 617/4, 700/23. 925, 924, 925, 928 obręb Bratian”. 
 
Pani Zatorska szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Szóstym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Gwiździny ( dz. 
171 i 170/2). 
 
Pani Zatorska szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pani K. Zatorska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pani Starosta poinformowała, że w chwili obecnej jest aktualizowana Strategia rozwoju 
społeczno – gospodarczego województwa warmińsko – mazurskiego. Wyjaśniła, że odbywają 
się konsultacje społeczne dotyczące powyższej strategii. Opinie oraz wszelkie uwagi można 
zgłaszać do 27 lutego 2013r. Dodała, że w startegii w punkcie dotyczącym dróg nie jest ujęta 
droga krajowa nr 15.  Pani Trzaskalska zapytała, czy Zarząd też może się ustosunkować do 
powyższej kwestii. 
Pani Sekretarz odpowiedziała, że Zarząd również może wnieść uwagi do strategii.  
W związku z powyższym pani Starosta poinformowała, że w ramach konsultacji społecznych 
zostaną wniesione uwagi dotyczące powyższej drogi. 
 
                                                                                       Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       
 


